
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 22. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 366
Ministeren bedes oplyse op til hvilket ansættelsesniveau i departementet, der
i 2016 var bevidsthed om, at der var problemer med rettidige indberetninger
fra regionerne og dermed rettidige opdateringer af eSundhed? Hvor tidligt var
der denne bevidsthed? Og blev daværende sundhedsminister Sophie Løhde
orienteret om de forsinkede indberetninger og stærkt forsinkede opdateringer
af eSundhed? Hvis ministeren mener, at redegørelsen fra Sundhedsdatasty-
relsen og/eller redegørelsen fra departementet allerede indeholder svar på
spørgsmål, bedes ministeren besvare dette spørgsmål med et udklip af den
relevante passage fra redegørelsen, hvoraf svaret på dette spørgsmål frem-
går, i stedet for alene at lave en generel henvisning til redegørelserne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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